

CAS DE POLIOMYÉLITE AIGUË DÉCLARÉS DANS DIVERS PAYS.

CASES OF ACUTE POLIOMYELITIS REPORTED IN VARIOUS COUNTRIES.

Pays	Semaine terminée le: Week ended:				Période de 4 semaines: Four-week period:			Country
	1936				1936		1935	
	15.VIII	22.VIII	29.VIII	5.IX	12.VII-8.VIII	9.VIII-5.IX	11.VIII-7.IX	
Allemagne	80	118	131	...	229	...	346	Germany
Angleterre et Pays de Galles ¹	31	16	17	15	77	79	131	England and Wales ¹
Autriche	38	124	...	33	Austria
Belgique	1	0	0	0	2	1	2	Belgium
Etats-Unis	147	516	...	3 623	United States
Hongrie	28	40	29	15	104	112	33	Hungary
Italie	61	74	345	...	90	Italy
Pays-Bas	1	5	2	2	12	10	6	Netherlands
Pologne	14	16	11	...	62	...	9	Poland
Suisse	77	70	82	68	202	292	38	Switzerland

	1936				Mois — Month							
	1-7.VIII		8-14.VIII		15-21.VIII		22-31.VIII		VII,36	VIII,36	VIII,36	
	Danemark	11	...		44	Denmark		
Finlande	...	15	...	16	13	31	30	Finland				
France	44	...	65	France				
Roumanie	9	Roumania				
Suède	...	262	...	488	214	750	152	Sweden				
Tchécoslovaquie	50	...	33	Czechoslovakia				
Yougoslavie	2	6	7	3	32	18	14	Yugoslavia				

¹ Y compris la polio-encéphalite. — Including polio-encephalitis.

Amérique : ETATS-UNIS. — Au cours de la semaine terminée le 15 août, 20 cas ont été relevés dans l'Etat de Tennessee, 22 dans celui de l'Alabama, 11 dans l'Etat de Mississippi (Etats du Centre Sud-Est) et 11 dans l'Etat de l'Ohio.

Europe : SUÈDE. — Des 488 cas de poliomyélite aiguë enregistrés entre le 16 et le 31 août, 66 se sont produits dans les districts ruraux de la province d'Alsberg, 69 dans les districts ruraux de la province de Göteborg et Bohus, 64 dans ceux de la province de Södermanland, 13 à *Stockholm*, et 18 cas dans les villes de la province de Göteborg et Bohus.

America : UNITED STATES. — During the week ended August 15th, 20 cases were reported in the State of Tennessee, 22 in that of Alabama, 11 in the State of Mississippi (East South Central States) and 11 in the State of Ohio.

Europe : SWEDEN. — Of the 488 cases of acute poliomyelitis recorded between August 16th and 31st, 66 occurred in the rural districts of the Alsberg province, 69 in the rural districts of the Göteborg and Bohus province, 64 in those of Södermanland province, 13 at *Stockholm* and 18 cases in towns of the Göteborg and Bohus province.